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REFERAT 

 
Til: PSS representanter 

 
Gjelder: 

 MØTE I PSS 18. NOVEMBER 2014 

Møtested: Møterom 312, Geitmyrsveien 69 

Dato: 
18.11.14 

Ref.:hegeglo 
  

 

 

Til stede: Anne Merete Aass, Anne Skaare, Anne Eikeland, Dag Ørstavik, Anne Emile 

Skavern (stud), Vilde Benedicte Rikstad Kleiven (stud), Alix Young Vik 

(semesterutvalgsleder), Lene Hystad Hove (semesterutvalgsleder), Hans Jacob Rønold 

(semesterutvalgsleder), Hege Glomsaker-Gjessing (sekretær)  

  

 

Forfall: Christine Dæhli Oppedal (spesialistkandidat), Svein Dahlen (stud), Linda Hildegard 

Bergersen 

 

 

 

Dagsorden: Ingen merknader til dagsorden.  

 

1) Orienteringssaker 

a) Referat fra semesterutvalgsmøtene 

SUSp ved Ørstavik: Trude Handal og Andrzej Adam Pawlowski avlegger 

spesialisteksamen i desember 2014. Tidsplan for opptaket til spesialistutdanningen 2015 

er bestemt i semesterutvalget.  

TP ved Eikeland: 5. semester: Det er liten pasienttilgang og liten variasjon i 

pasientbehandlingen. 3. semester: Fellesforelesningene fungerer ikke så godt. 

Utdanningen ser på om de kan få til egne forelesninger. Det mangler også handouts fra en 

del forelesninger i Fronter. 1. semester: Studentene ønsker en hel studiedag. Bekgrunnen 

for at det ikke lenger er hele studiedager ble forklart i møtet. Generelt: Utdanningen har 

hatt et dialogmøte med IOB og et møte med dekan og studiedekan. 

 

b) Referat fra midtsemesterevalueringene 

Pasienttilgang er et gjennomgangstema. Aass informerte om at det er satt ned et utvalg 

ved IKO som ser på Mottak og på fordeling av pasienter. Kleiven informerte om at det blir 

en del opphopning av pasienter, og at det manuelle systemet med lapper ikke fungerer så 

godt. Skaare stiller spørsmål ved om det går an å gjøre en bedre fordeling i Salud. Skavern 

informerte om at hvis du Googler pasientbehandling ved fakultetet, får du opp 

diskusjonsforum hvor pasientbehandlingen ved fakultetet får negativ omtale; at 

behandlingen tar lang tid og at den ikke er billigere enn andre steder. 

c) Semesterutvalgsledere nye representanter i PSS. 

De nye representantene, Vik (odont. 4B-5. semester), Hove (odont. 7. og 8. semester) og 

Rønold (odont. 9. og 10. semester) ble presentert i begynnelsen av møtet.  
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d) Status for revideringen av studieplan på fellessemestrene.  

Arbeidet med Modul II er godt i gang. Hilde Galtung representerer OD i modulen. 

e) Evaluering av overgang til ett opptak odontologi 

Det vil bli oppnevnt et utvalg til å evaluere både opptak én og to ganger i året. Mandatet er 

under utarbeidelse. 

f) Evt. orienteringssaker fra bachelorprogrammet i tannpleie, masterprogrammet i 

odontologi og spesialistutdanningen? 

Det er mange søkere til spesialistudanningen. Flere av søkerne har imidlertid mangelfulle 

søknader, og blir da ikke tatt i betraktning.  

 

2) Studentsaker 

 

a) Søknad om 4. forsøk ODSEM 2 

Søknaden innvilges ikke. 

 

b) Søknad om 4. forsøk ODSEM 2 

Søknaden innvilges ikke. 

 

3) Vedtakssaker 

 

a) Mentorordning 

Før ordningen iverksettes bør det defineres klart hva studentene har behov for. PSS ber 

derfor OSU om å ta opp saken, og gi innspill på hvilke behov studentene har (når i studiet 

er behovet størst, hvilken gruppesammensetning ser man for seg, hvor mange samlinger 

ønsker studentene osv.). Det fattes vedtak i saken når det er kartlagt hva ordningen skal 

være.  

b) Eksamen 8. semester odontologi, ny studieplan 

Studentenes bekymring er lesetid mellom de fire eksamenene og om de vil få tid til å 

omstille seg. PSS foreslår eksamen på tirsdag og fredag over to uker, men lar 

semesterutvalget se nærmere på om dette lar seg gjøre. 

c) Eksamen i 9. semester og ekstern praksis i 10. semester 

PSS vedtar enstemmig at studenter må ha bestått 9. semester før de kan ha ekstern praksis 

i 10. semester. Studenter som ikke har bestått eksamen på 9. semester eller som har gyldig 

fravær ved eksamen, avholder praksis ved fakultetet.  

d) Møtedatoer våren 2015:  

 17. februar 

 6. mai (rettes til 5. mai) 

 

4) Diskusjonssaker 

 

a) Langtidsplan for forskning og høyere utdanning 

Nytt odontologibygg er ikke nevnt i langtidsplanen. PSS diskuterte også at for å nå målene 

i langtidsplanen, om å få frem de beste talentene og gjøre den beste forskningen, må 

undervisningsmateriellet være på plass. Fokuset må da være på utstyr og bygg, men også 

på pasienter. PSS merker seg at det er fokus på eldrebølgen i planen, og dette er et område 

hvor fakultetet kan bidra. Tverrfaglighet, kanskje særlig med medisinske fag, er aktuelt.  
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5) Eventuelt 

Vik tok opp hva som skal til for at man skal melde inn en skikkethetssak. PSS diskuterte kort 

vurdering av dette. Aass informerte om prosessen for komitéen som ser på vurdering av 

studentene i klinikken og skikkethet. Aass informerte om at forslaget fra komitéen var sendt 

på høring til fagavdelingene. Eikeland etterlyste utkastet også tilsendt tannpleierutdanningen 

for høring (jfr. referatet av 27.05.14). Etter at komitéen nå har fått sett på tilbakemeldingene 

vil saken bli tatt opp i ledermøtet ved IKO, og PSS tar opp saken i første møtet våren 2015. 

 

 

 

 

 

 

 

Det odontologiske fakultet,  

 

Anne Merete Aass  

leder  

 

Hege Glomsaker-Gjessing 

Sekretær (for Henriette Kleivane) 


